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PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2017 02 23 
 

Plats: Skånhällaskolans matsal 
 
Närvarande: 46 fastighetsägare enligt röstlängd. Ingen fullmakt var inlämnad 
 
1.   Carl Bartler inledde mötet med att hälsa alla hjärtligt välkomna och förklarade    
      mötet öppnat. 
 
2.   Val av mötesordförande: Carl Bartler valdes. 
 
3.   Val av sekreterare för mötet: Bengt-Erik Nyberg valdes. 
 
4.   Val av justeringsmän och rösträknare:   
      Till justeringsmän och rösträknare valdes Anette Rundgren och Jan Gustavsson.  
 
5.   Presenterad dagordning godkändes. 
 
6.   Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 
 
7.   Verksamhetsberättelsen för 2016 godkändes. 
 
8.   Bokslutet för år 2016 godkändes. 
 
9.   Revisionsberättelsen för år 2016. 
      Carl läste upp Fredrik Nielsens revisionsberättelse. 
      Revisionsberättelsen godkändes. 
 
10. Styrelsen erhöll ansvarsfrihet för år 2016 
 
11. Styrelsens förslag för verksamhetsåret 2017 godkändes 
 
12. Styrelsens förslag rörande fördelning av parkeringsplatser och utredning av 
      framtida laddplatser för elbilar. 
      Gert Andersson yrkade avslag för fördelningen av parkeringsplatser men bifall till  
      utredningen. 
      Inga andra förslag framkom, Gerts och styrelsens förslag gick till omröstning. 
      Ordföranden uppfattade en majoritet för styrelsens förslag. 
      Votering begärdes. 
      Röstningen utföll enligt följande: 
      Gerts förslag:         11 röster 
      Styrelsens förslag: 33 röster 
      (Två fastighetsägare avstod röstningen) 
       Styrelsens förslag godkändes. 
 
13. Styrelsens förslag  till underhållsplan för 2017 - 2021 godkändes 
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14. Styrelsens förslag till budget 2017 godkändes 
 
15. Valberedningens förslag till höjda arvoden: 
      Styrelsearvodet höjs med 7000:- kr, från 40 000:- till 47 000:- kr. 
      Revisorarvodet höjs med 1000:- kr, från 3000:- till 4000:- kr. 
      Valberedningens förslag godkändes.  
 
16. Val av ordförande för 2 år. 
      Avgående: Carl Bartler. Omval: Carl Bartler. 
                                                                                                                         
17. Val av sekreterare för 1 år (fyllnadsval). 
      Avgående: Bengt-Erik Nyberg. Nyval: Johan Jonasson. 
 
18. Val av kassör för 1 år (fyllnadsval). 
      Avgående: Louise Théen. Nyval: Linda Eriksson.                     
 
19. Val av styrelseledamöter för 2 år. 
      Avgående: Sune Klockare och Maria Zetterberg. Omval: Sune Klockare. 
      Nyval: Kristofer Fasth. 
 
20. Val av styrelseledamot för 1 år (fyllnadsval). 
      Avgående: Sofia Kling. Nyval : Louise Théen. 
 
21. Val av revisor för 1 år.  
      Avgående: Fredrik Nielsen. Nyval: Gerd Jensen. 
                                                                                                                                    
22. Val av valberedning för 1 år. 
      Avgående : Håkan Borg och Jan Gustavsson.  Omval: Håkan Borg.  
 
23. Val av kontaktmän för 2016. 
     Tio nya längombud valdes. Listan bifogas protokollet. 
 
24. Val av lekplatsgrupp för 1 år:  
      Sune Klockare T 37, Alexander Kaplar T 61, Kristofer Fasth H 14L. 
        
 
25.Motioner 
     Inga motioner inkomna. 
 
26. Inkomna ärenden: 
      Inga ärenden inkomna. 
   
27. Övriga frågor: 
      Fastighetsägaren för H12K har känt en bismak i vattnet och kontaktade därför  
      Mölndals Stad. 
      En provtagning är gjord. Resultatet av den visade inget onormalt. Ytterligare 
      provtagning skall göras. Fastighetsägaren kommer att meddela slutresultatet 
      till styrelsen som sedan meddelar resultatet till medlemmarna.  
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Avtackning. 
Carl framförde ett Hjärtligt tack från föreningen och styrelsen till Sofia , Maria och  
Bengt-Erik, vilka i och med dagens årsmöte lämnar styrelsen. 
 
 
28. Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_________________________                 ____________________________       
 
Ordförande Carl Bartler                                 Sekreterare Bengt-Erik Nyberg 
 
 
 
 
 
 
_________________________                 ____________________________ 
 
Justeringsman Jan Gustavsson                      Justeringsman Anette Rundgren  


